
PROTOKOLL nr 18

vid sammanträde den 12/8 1974
i Djurgårdens IF: s Överstyrelse på Stadion;

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman, ordf., 
Rolf Theblin, 
Hilding Lövdahl, 
Kaj Alm, 
Anders Holmstedt, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

§ 191: Sammanträdets öppnande:

Föreningsordföranden hälsade välkommen till höst
säsongens första sammanträde.

§ 192: Bingoärenden:
Rapporterades från bingofronten på Smeden genom 
L. Wester att möjlighet till nytt speltillstånd 
för kr. 900.000:- förelåg, varför han utbad sig 
överstyrelsens beslut och därefter protokollsut
drag att bifoga ansökningshandlingarna. Sanktion 
rapporterades ha getts från lotteristyrelsen genom 
dess ordförande Lars-Erik Löfman. Då andra när
varande ledamöter av nämnda styrelse ej kände till 
ärendets föredragning i laga ordning, uppdrogs åt 
Alm att orientera sig om behandlingen och åter
komma med rapport och ev. klarsignal till sekre
teraren för protokollsutdrag. I princip god
kändes att ansökan om speltillstånd för önskat 
belopp sedan skall ske.

§ 193: Möte med Bally:
Via Ulf Örnmarker i lotteristyrelsen rapporterades 
att bingoföretaget Bally AB begärt sammanträde med 
ÖS-ledamöter för viss information. Beslöts efter 
meddelande att Rolf Theblin varit i kontakt med 
Ballydir. Leif Östman att ett första möte skall 
med närvaro av Theblin, Alm och örnmarker.

§ 194: Lotteri:
Föreslog Öberg ansökan om tillstånd för ett lotteri 
omfattande 100.000 kronor. Beslöts inhämta lotteri
styrelsens besked i ärendet.

§ 195: Kommande sammanträden:

Fastställdes följande sammanträdesdagar för ÖS 
för den närmaste tiden:
26/8 1974 
2/9 1974 

16/9 1974 med början kl. 18.15 varje dag.
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§ 196: Avtal ishockey:

Ordföranden föredrog en framställning från ishockey
sektionen genom Pelle Bergström om ÖS-godkännande 
av ett avtal med Serieföreningen/Williams förlag. 
Trots forskningar hade texten till avtalet ej kunnat 
föras upp i dagsljuset och något godkännande ansåg 
sig ÖS därmed ej kunna ge in blanco. Ärendet vilar.

§ 197: Ishockeyekonomi:

Liliequist rapporterade från ishockeysidan, att vissa 
spelaretransfers kunnat till hälften genomföras. Över
enskommelser med vederbörande klubbar arbetas det med 
under svår press.
Ekonomiskt har sektionen med Åhléns som borgensför
bindelse tecknat ett lån på kr, 100.000:- med Skan
dinaviska Enskilda Banken och med samma bank er
hållit en checkkredit på kr, 150.000:-, varmed den 
närmaste nöden kan hållas från dörren.

§ 198: Uppvaktningar:
Beslöts uppvakta tränaren Antonio Durán på dennes 
50-årsdag den 19/8 med lämplig present och samordnad 
fotbollsstyrelsens.
Rapporterades om uppvaktning vid Ragnar Wicksells 
jordfästning med DIF-fana genom Öberg och i övrigt 
under närvaro av Liliequist, Ingvar Norén m.fl.
Föredrogs tackkort från Lars Lindmalm för uppvaktning 
på dennes 60-årsdag,

§ 199: Anslag i fäktning:
Sedan till kansliet inkommit begärda uppgifter on 
fäktsektionens medlemskaraktärer föreslog Alm att 
kvarstående delar av SM-bidragsrepresentationen 
skall ske.
I fråga om Marit Nettelblads önskan om att såsom SM- 
vinnare bli ständig medlem beslöts att så skall ske 
enligt normen att vederbörande skall ha betalt års
avgift i stadgad ordning vid tiden för SM-ervörandet.

§ 200: Ändrad tid för årsmötet:

Sedan Lövdahl rapporterat om vissa svårigheter att 
erhålla lämplig lokal för årsmötet uppdrogs åt honom 
träffa avtal med Fältöversten och ev. kunna erbjuda 
att föreningen ändrar årsmötet till den 6 november 
1974 (tidigare beslut: 5 nov.) Piperska muren finns 
son alternativ. Beslöts att Anders Holmstedt skall 
ingå i arrangemangskommittén.

§ 201: Sgptemberträff i ÖS-krets:

På förslag av skattmästaren att låta bli tradition 
den träff, som ÖS kunde glädja sig själv och framför
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allt sina daner med under fjolåret, diskutera
des lämplig lokal och övriga detaljer, till 
vilken senare avdelning hänfördes inbjudan av 
Åke Barrling och Bo Hedvall. Som tidpunkt före
slogs onsdag den 4/9 kl. 19.00. Lövdahl, Reine 
Gustafsson och Holmstedt utformar programmet. 
(Senare uppstod önskemål att med anledning av 
fotbollslandskamp på Råsunda samma dag med repris 
på VM-matchen Sverige Holland förlägga ÖS-
träffen till den 5/9.) Djurgårdsbrunn.

Härefter avslutades sammanträdet.

PS. Utanför protokollet kan meddelas att vissa svårigheter att begå 
kräftskivan den 5/9 anmälts men att vi i alla fall gör ett försök att 
samlas i hopp om att hela kretsen verkligen blir med. Och att vi dämed 
får det trivsamt.

Kalle L.


